
Zápis zo zasadnutia Rady rodičov ZŠ Lichardova 24, Žilina zo dňa 10.12.2014 

 

Prítomní: členovia Rady rodičov a hostia podľa prezenčnej listiny  

 

Program: 

Otvorenie 

1. Informácie o prebiehajúcom šk. roku  

2. Informácie o čerpaní rozpočtu. 

3. Rôzne – diskusia 

Záver 

 

Na začiatku pani predsedníčka V. Tabačková otvorila zasadnutie RR a privítala hostí z radov 

pedagógov školy. Rokovanie prebiehalo podľa programu: 

 

Ad 1. Pani riaditeľka informovala o prebiehajúcom školskom roku – konala sa Šarkaniáda, 

Workshop, v decembri prebiehajú školské kolá predmetových olympiád, Pytagoriády, dňa 

18.12. od 9,00 do 16,00 sa budú na škole konať tradičné Vianočné trhy, v piatok 19.12. bude 

skrátené vyučovanie a budú „Vianoce v triedach“. V dňoch 22.-24.1.2015 sa uskutoční zápis 

do 1. Ročníka. Na polroka sa budú žiakom rozdávať „Výpisy z polročných vysvedčení“. 

Pokračujú besedy o šikane a o drogách. V marci sa na škole uskutoční „Bazár kníh“. 

 

Ad 2. P. Pobiják informoval, že v triedach sa na ZRŠ vyzbieralo 5 100,- Eur. Zo schválených 

položiek rozpočtu RR sa doteraz čerpalo na: exkurzia Kremnica (4. roč.), exkurzia 

Tutanchamon (6.,7.,8. roč.), laminovacie fólie, Mikuláš – padol návrh na navýšenie sumy 

v budúcom roku na 1 € na žiaka, lukostrelecký krúžok – žiaci dosahujú dobré výsledky na 

súťažiach, tréner je majster Európy, schválil sa príspevok na sladké odmeny pre deti na 

krúžkovú súťaž. Schválilo sa navýšenie rozpočtu na CD-prehrávače na 80 €/ks. Mikroskop sa 

kúpi v dohľadnej dobe v sume do 600 €. Pre deviaty ročník sa schválené peniaze presunú na 

„Monitorové sústredenie“. V druhom ročníku je viac žiakov, na výlet sú potrebné dva 

autobusy – navýšenie príspevku je možné. Bol schválený príspevok na nákup kníh do školskej 

knižnice v sume 200 €. Vzhľadom na to, že bola pridaná ďalšia skupina na florbalový krúžok 

a navštevujú ho všetky deti, ktoré oň prejavili záujem (cca 40 detí), mohol by sa schváliť 

príspevok na nákup ďalšieho vybavenia. Do 15.12.2014 je potrebná registrácia kvôli 2% 

z daní. 

 



Ad 3. V rámci diskusie sa rozprávalo o šikane na škole, vedenie a pedagógovia sa to snažia 

riešiť, na škole bola zriadená „skrinka sťažností“, do ktorej žiaci môžu dávať svoje podnety. 

Padol návrh, že na stránke školy by mohlo byť uvedené, ako má postupovať žiak a jeho 

rodičia v prípade, že je obeťou šikanovania. Na škole pracuje špeciálny pedagóg, ak je 

potrebná pomoc psychológa, škola kontaktuje psychologickú poradňu.   

Veľa sa  diskutovalo o lyžiarskom výcviku, doteraz sa prihlásilo 37 žiakov (z toho 30 

siedmakov). Predbežne je zabezpečené rovnaké miesto ako v minulých rokoch (Hotel Vesel 

Donovaly). Diskutovalo sa o rôznych bližších lokalitách do budúcich rokov. So žiakmi pôjdu 

4 inštruktori. Vzhľadom na to, že nezáujem o lyžiarsky výcvik je u niektorých žiakov 

spôsobený nepriaznivou ekonomickou situáciou, členovia RR navrhli, že by sa im mohlo 

prispieť na zapožičanie výstroja. 

Na stránke školy by mala byť záložka „Vynaložené výdavky RR.“ 

Na stránke školy by mali byť aj oficiálne e-mailové adresy všetkých pedagogických 

pracovníkov. 

Na hromadných akciách organizovaných školou ako sú „Škola v prírode“, „Lyžiarsky 

výcvik“, „Monitorové sústredenie“ by mal byť zabezpečený dostatočný počet pedagogických 

pracovníkov, aby bola zaručená bezpečnosť žiakov. 

Priamo pred školou môžu parkovať len zamestnanci školy, nie rodičia! 

 

Záver porady. 

 

 

 

Zapísala: Mária Kúdelčíková 

Overila: Katarína Matejičková 

 

 

V Žiline 17.12.2014 

 


